聖 徒 交 通

Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們,願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。(記名單請塡寫**電郵**) We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、教會禱告聚會將在週二晚間七時半在梁弟兄家舉行,盼望弟兄姊妹一同來到主寶座前敬拜與祈求。 May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our prayer meeting on Tuesday night at brother Timothy Liang's house. (20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789. 909-563-2628)
- 三、本週五讀經聚會內容爲「提多書」第二章,請弟兄姊妹預讀神寶貴的話語,一同來分享。(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會) 英文組與兒童:梁家聲弟兄家 (909)563-2628 Youth&Kids:(20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789. 909-979-4140) 核桃分家:李普幼弟兄家 (909)444-5755 Walnut: (246 Amberwood Dr., Walnut, CA 91789. 909-993-7789) 河濱市分家:崔偉弟兄家 (626)383-0876
 - Riverside: (11151 Bridgepoint Ct., Riverside, CA 92505. 951-272-2258)
- 四、感謝神爲我們預備訓練音樂服事的機會,目前週六上午 十時在梁弟兄家有「吉他班」和「打鼓班」,歡迎弟兄 姊妹參加。(九時半我們有預備早點與咖啡,歡迎來享用) Future guitar and drum lessons will be held at brother Timothy Liang's house. Breakfast will be served at 9:30 am. and class starts at 10am.
- 五、成人主日學已開始爲期一年的「信徒造就」的課程,時間爲每主日上午九時半至十時二十分,請弟兄姊妹預備心準時參加。(下主日將交通*讀經生活*)
- 六、今年冬令會將由 12 / 30 / 2007 (主日晚間) 至 01 / 01 /2008 (週二中午)舉行,請弟兄姊妹儘早報名。
 This year's Winter Conference will be held from December 30, 2007 (Sunday Dinner) to January 1, 2008 (Tuesday Lunch). Please register ASAP. Registration form: http://www.east.casqv.org

聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30 a.m. 信徒造就 Edification Class
10:30 a.m. 擘餅記念主 Breaking of Bread
11:00 a.m. 詩歌讚美 Praise and Worship
11:15 a.m. 信息交通 Message Sharing
12:00 p.m. 愛筵分享 Love Feast

Location: **Killian Elementary School** 19100 Killian St., Rowland Heights, CA 91748

		FREEWAY 60	
		COLIMA	
FULLERTON	NOGALES	KILLIAN AVE. Killian Elem. School Rowland Adult Education Center	FAIRWAY
		PATHFINDER	

Tel: (909)563-2628, (909)979-4140 / (626)731-1158 Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇七年十月二十八日

主 日 敬 拜 聚 會

一、**擘餅記念主:** 冷晶,藍傑

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二19)

二、**詩歌敬拜**: H102 我今來就主十架 藍傑

三、信息分享:

信息:顧志成 報告:沈保羅

信息:從火中抽出來的一根柴

經節/大綱:

彼前 2:24 他被掛在木頭上親身擔當了我們的罪、使我們既 然在罪上死、就得以在義上活·因他受的鞭傷、 你們便得了醫治。

- 摩 4:9 我以早風霉爛攻擊你們·你們園中許多菜蔬、葡萄樹、無花果樹、橄欖樹都被剪蟲所喫·你們仍不歸向我·這是耶和華說的。
- 摩 4:10 我降瘟疫在你們中間、像在埃及一樣 · 用刀殺戮 你們的少年人、使你們的馬匹被擄掠、營中屍首 的臭氣撲鼻 · 你們仍不歸向我 · 這是耶和華說的。
- 摩 4:11 我傾覆你們中間的城邑、如同我從前傾覆所多瑪 蛾摩拉一樣、使你們好像從火中抽出來的一根 柴·你們仍不歸向我·這是耶和華說的。
- 摩 4:12 以色列阿、我必向你如此行·以色列阿、我既這樣行、你當豫備迎見你的 神。

一、世人一再受打擊,「仍不歸向主」的原因

二、從火中抽出來的一根柴 一主耶穌基督施恩救人不救火

- 1Pe 2:24 He himself bore our sins in his body on the tree, so that we might die to sins and live for righteousness; by his wounds you have been healed.
- Amos 4:9 "Many times I struck your gardens and vineyards, I struck them with blight and mildew. Locusts devoured your fig and olive trees, yet you have not returned to me," declares the LORD.
- Amos 4:10 "I sent plagues among you as I did to Egypt. I killed your young men with the sword, along with your captured horses. I filled your nostrils with the stench of your camps, yet you have not returned to me," declares the LORD.
- Amos 4:11 "I overthrew some of you as I overthrew Sodom and Gomorrah. You were like a burning stick snatched from the fire, yet you have not returned to me," declares the LORD.
- Amos 4:12 "Therefore this is what I will do to you, Israel, and because I will do this to you, prepare to meet your God, O Israel."